

ТҮРКМЕНИСТАНЫŇ
ДОКМА СЕНАГАТЫ
МИНИСТРЛИГИ



MINISTRY
OF TEXTILE INDUSTRY
OF TURKMENISTAN

744000, Turkmenistan, Ashgabat ş., Garashsyzlyk şaýoly, 96
Tel.: (+ 99312) 40-70-34, Faks: (+ 99312) 21-32-24
E-mail: TmTextile@mail.ru

744000, 96, Garashsyzlyk str., Ashgabat c., Turkmenistan
Tel.: (+ 99312) 40-70-34, Fax: (+ 99312) 21-32-24
E-mail: TmTextile@mail.ru

« 01 » 03 2019 ý.

№ 01-15-1607a

Мы свидетельствуем Вам свое почтение и приглашаем принять участие в Международной выставке текстильной продукции «Туркменский ковер и текстиль – мировой бренд», приуроченной дню работников текстильной промышленности Туркменистана и Праздника туркменского ковра», которая состоится 26-27 мая 2019 года в городе Ашхабаде.

Выставка будет проводиться под патронажем Министерства текстильной промышленности Туркменистана и Торгово-промышленной палаты Туркменистана в Ашхабадском Выставочном Дворце, по адресу - проспект Чандыбиль Шаёлы, 143, в которой будут работать следующие разделы:

- Текстильное оборудование;
- Переработка натуральных волокон;
- Одежда и обувь;
- Домашний текстиль;
- Ковры ручной работы и ковровые изделия;
- Запасные части и вспомогательные материалы;
- Химические средства и красители;
- Аксессуары и фурнитура;
- Новейшие технологии и «ноу-хау».

Приглашаем Вас также принять участие в XIX заседании всемирного общества ценителей туркменского ковра, проводимом в рамках выставки, на котором будут представлены доклады компаний-экспонентов об их деятельности на международной текстильной арене.

Мы выражаем надежду, что это международное мероприятие представит для Вас интерес, так как позволит получить информацию о перспективах дальнейшего развития текстильной промышленности Туркменистана и определит формы дальнейшего сотрудничества.

Мы готовы оказать всеобщую поддержку и содействие в подготовке Вашего участия. Просим Вас по всем дополнительным вопросам участия обращаться в Организационный Комитет по телефонам: (993-12) 39-88-70, 39-89-20, 40-71-21, 40-71-67, факсу: (993-12) 39-89-49, 39-89-88, 21-09-06 или электронному адресу expo@online.tm и TmTextile@mail.ru

Министр Текстильной
промышленности Туркменистана

Р.Реджепов

**TÜRKMENISTANYŇ
DOKMA SENAGATY
MINISTRIGI**



**MINISTRY
OF TEXTILE INDUSTRY
OF TURKMENISTAN**

☒ 744000, Türkmenistan, Ashgabat ş., Garasşyzyk şayoly, 96
☎ Tel.: (+ 99312) 40-70-34, Faks: (+ 99312) 21-32-24
@ E-mail: TmTextile@mail.ru

☒ 744000, 96, Garasşyzyk str., Ashgabat c., Turkmenistan
☎ Tel.: (+ 99312) 40-70-34, Fax: (+ 99312) 21-32-24
@ E-mail: TmTextile@mail.ru

« 01 » 03 2019 ý.

№ 01-15-1604

We would like to pay you our best regards and invite you to participate on the International Exhibition of Turkmen carpet and Textile products "World Sample- Turkmen Carpet and Textile" which is held on the occasion of Day of workers of textile industry of Turkmenistan and the Holiday of Turkmen carpet, which will be held on 26-27 May, 2019 in Ashgabat, Turkmenistan.

The exhibition is hosted by the Ministry of Textile Industry of Turkmenistan and Chamber of Commerce and Industry of Turkmenistan at the Ashgabat Exhibition Palace, placed on Chandybil Shayoly, 143. The following sections will be work on the exhibition:

- Textile equipment;
- Man-made fibers processing;
- Apparel and shoes;
- Home textiles;
- Handmade carpets and carpets products;
- Spare parts and auxiliaries;
- Chemicals and dyestuffs;
- Accessories and furniture;
- Newest technologies and "Know-how";

Also, we invite you to participate on XIX conference of World Association of Turkmen carpet Connoisseurs during the exhibition, where exhibitors will present reports about their activities on the international textile arena.

We hope that the international event will be of interest of you and enables you to receive information about the prospects of the further development of textile industry of Turkmenistan and define the forms of the future cooperation.

We are ready to render you the comprehensive support and promotion during your participation.

Please, for any additional support contact the Organizing Committee on the issues of your participation through tel.: (993-12) 39-88-70, 39-89-20, 40-71-21, 40-71-67, fax: (993-12) 39-89-49, 39-89-88, 21-09-06 or e-mail: expo@online.tm and TmTextile@mail.ru

**Minister of Textile
Industry of Turkmenistan**

R. Rejepov